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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért hagyta jóvá ilyen sebességgel a 
műemlékvédelemért is felelős Miniszterelnökség a Király utca 27-es szám alatti védett 
műemlék besorolású bérház értékesítését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  24.hu  portálon  megjelent  „Egy  ingatlanos  cég  kérte,  a  Miniszterelnökség  pedig  azonnal
jóváhagyta  egy  Király  utcai  műemlékház  eladását„  című cikk  a  műemlékvédelemért  is  felelős
Miniszterelnökség furcsa gyakorlatáról ír:

„A Gulyás  Gergely vezette,  műemlékvédelemért  is  felelős  Miniszterelnökség a Sunbelt  Property
Ingatlanforgalmazó  Kft.  augusztus  31-én  beérkezett  kérelmére  még  aznap,  augusztus  31-én
jóváhagyta, hogy a cég megvásárolja a Király utca 27-es szám alatti védett műemlék besorolású
bérházat.

A  24.hu  információi  szerint  a  szokatlan  gyorsasággal  kiadott  állásfoglalás  váratlanul  érte  az
ellenzéki irányítású erzsébetvárosi önkormányzatot, mert Gulyás Gergely egyszer már foglalkozott
a közel 190 éves épület ügyével, és akkor ellenkező értelmű döntést hozott. A 2019. december 4-én
született, és személyesen Gulyás által szignált miniszteri nyilatkozat indoklása szerint a házat nem
szabad értékesíteni,  mert  a  szomszédos épületekkel  együtt,  egy  tulajdonosi  kézben olyan „nagy
ingatlanstruktúrát”  képezne,  amelyet  nyilvánvalóan  nem  lehetne  használni  anélkül,  hogy  a
védettséget élvező épületekben „jelentős beavatkozás” történjen.

A Miniszterelnökség építészeti és örökségvédelmi helyettes államtitkársága által – Gulyás nevében
– kiadott  mostani állásfoglalása arra nem tér ki,  hogy miért  változott  meg hirtelen a hivatalos
álláspont.”



 
 

Kérdezem Önt:

Miért hagyta jóvá ilyen sebességgel a műemlékvédelemért is felelős Miniszterelnökség a Király
utca 27-es szám alatti védett műemlék besorolású bérház értékesítését?

 

Budapest, 2021. szeptember 24.
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